
 

 

 

 

Mondelinge vragen Ongelukken op Utrecht Centraal 
Rick van der Zweth, 28 september 2017 
 
 
 

Afgelopen week gebeurde er wederom een gevaarlijk ongeluk bij de bouw van Utrecht Centraal toen 

een zware kraan naar beneden viel op een container. Gelukkig zonder fatale gevolgen maar het blijft 

een groot risico. Vorig jaar ging het ook al mis toen iemand in een liftschaft viel met fatale gevolgen. 

Veilige arbeidsomstandigheden moet altijd voorop staan en deze grote risico’s moeten zo veel 
mogelijk worden voorkomen. Om die reden heeft de PvdA de volgende vragen. 

1. Op dit moment doet het bedrijf zelf onderzoek naar de toedracht van het recente incident. 

Heeft de gemeente als opdrachtgever hier op dit moment een rol in? Zo ja, welke? Zo nee, 

deelt de wethouder de mening van de PvdA dat dit wel wenselijk is om op die manier voor zo 
veilig mogelijke werkomstandigheden voor de werknemers te zorgen?  

2. Welke maatregelen neemt de gemeente als opdrachtgever om de veiligheid op de werkplaats 

te waarborgen? Kan de gemeente meer doen gezien de twee grote incidenten afgelopen 

periode?  

3. Vorig jaar vond het ongeluk plaats met de liftschacht. Zijn er naar aanleiding van dit incident 

maatregelen getroffen om herhaling te voorkomen? De inspectie SZW heeft onderzoek 

gedaan, maar het zou nog niet bekend zijn of er bij dit ongeluk fouten zijn gemaakt. Kan de 
wethouder aangeven wanneer de uitkomsten van dit onderzoek bekend worden?  

4. De inspectie SZW doet pas onderzoek wanneer er doden of gewonden vallen. Vindt de 

wethouder het net als de PvdA wenselijk dat de inspectie als onafhankelijke partij ook 

onderzoek zou moeten doen naar ernstige incidenten als daarbij géén slachtoffers zijn 
gevallen? Zo ja, kan hij dit signaal overbrengen aan de inspectie SZW?  

 
 
 


